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Készült:  

Veresegyház Város Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2015.03.11-én 17:00 órakor kezdődő Pénzügyi 

Bizottsági és Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági, Szociális és Egészségügyi Bizottság és a Művelődési, 

Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság együttes ülésén. 

Jelen vannak:  

Pénzügyi Bizottsági tagok: Nagy István, Dr. Mádi Csaba, Varga Imréné, Szénás Zsoltné, Tóth Sándor 

 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági tagok: Tóth Sándor, Bárczi László József, Bobál Imréné, Szénás 

Zsoltné 

 

Szociális és Egészségügyi Bizottsági tagok: Dr. Marik György, Tóth Sándor, Bobál Imréné, Garamszegi Márta, 

Kálló János 

 

Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottsági tagok: Szénás Zsoltné, Nagy István, Bobál Imréné, 

Szalontai Boldizsár, Leviczki Tamás, Csősz Gabriella, Szakmáry Sándor, Vastag 

András 

 

A hivatal részéről: Pásztor Béla – polgármester, Niedermayer Miklósné – aljegyző, Ladjánszkiné Könczöl 

Margit – pénzügyi csoportvezető, Cserháti Ferenc – beruházási osztályvezető, Jovanovic 

Dragutin – építésügyi csoportvezető, Nagyné Dr. Kézi Éva – szociális irodavezető,  

 

Meghívott: Kovács Péter, Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina, Szalainé Gulyás Ágnes, Harcos Györgyné, Vigh 

Eleonóra, Gáncs Gábor 

 

Nagy István, a Pénzügyi bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottságok tagjait, a megjelenteket az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 5 fővel, az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 fővel, 

Szociális és Egészségügyi Bizottság 5 fővel, valamint a Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság 8 

fővel határozatképes. A napirend elfogadására kéri a bizottságok tagjait. A Pénzügyi bizottság 5 igennel, az 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igennel, Szociális és Egészségügyi Bizottság 5 igennel, valamint a 

Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sportbizottság 6 igennel és 1 nem szavazattal elfogadta a napirendet.   

 

 

Napirend 

Tárgy: Előadó: 

 

1.) Veresegyház Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének elfogadása Nagy István 

elnök 

 

1.) A napirendi pont tárgya: Veresegyház Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének elfogadása A 

napirendi pont előadója: Nagy István elnök 

 

Nagy István: Felkéri Pásztor Bélát, hogy ismertesse az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Pásztor Béla: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A költségvetés rendkívüli körültekintés után állt helyre. 

Egy-egy területen szokták kéri a költségvetés módosítását, amelyre úgy számol, hogy év közben történik 



meg. A legfontosabb, hogy a város bevétele néhány 100 millióval emelkedett. A város működése 

zavartalan, lehet, ami a pénzügyeket illeti. A tartalékba 300 millió forint került tervezésre. A költségvetés 

egésze egy nyugodt évet hozhat. A fejlesztési tételekben azok szerepelnek, amelyeket feltétlenül meg kell 

valósítani. Fontosnak tartja, hogy az embereknek legyen munkájuk, és a körülmények biztosítva legyenek. A 

költségvetés minden intézmény működését biztosítja. 

 

Varga Imréné: A költségvetésben két nagy összegű hitelfelvétel van. Ezzel kapcsolatban a tárgyalások hol 

tartanak? 

 

Pásztor Béla: A költségvetésben benne van a bevételi és a kiadási oldalon a rulirozó hitel. A másik hitel 

tárgyalásai folyamatban vannak. Ha a fürdő olyan fázisba kerül, hogy hitelt kell felvenni az az idén nem, 

történik meg. Infrastrukturális beruházások nem lesznek. A táblázat mén nem mutatja a jövő bevételei. 

 

Dr. Mádi Csaba: A dolgozók anyagi juttatásaként bérrendezés vagy jutalom lesz? 

 

Ladjánszkiné Könczöl Margit: A céltartalék a bérrendezésre került beépítésre. Az általános tartalék 

pillanatnyilag nem terhelt. 

 

Dr. Marik György: A költségvetésbe nem engedélyezett hitel tervezése nem megengedett. Az 

Önkormányzat dologi kiadásának részletezése nem került kiküldésre. Amik lesznek a 2,5 milliárd forintból 

történő kiadások? 

 

Pásztor Béla: A fejlesztések, amelyek első sorban a hitelből kerülnek kifizetésre. A hitel összege a költségvetés 

része. 

 

Szalontai Boldizsár: Kifogásolja a rövid időt az előterjesztés átnézésére. A költségvetés tarthatatlan, mivel 

működésre vesz fel az Önkormányzat, ne beruházásra. A Gamesznál 200 millió forint hiány van, tehát eltűnt. 

A gazdasági programot kötelezően el kellett volna fogadni az Önkormányzatnak, de ez nem került 

elkészítésre. 

 

Pásztor Béla. Az intézményekre vonatkozóan minden vezető a saját költségvetését készítette. A Gamesz 

Költségvetésének számadataiban szerepel az összes intézmény számadata. 

 

Szalontai Boldizsár: Az SZmSZ előírja, hogy mennyi időn belül lehet módosító indítványokat leadni, ezért a 

pénteki ülésre behozz az adott papírokat. 

 

Ladjánszkiné Könczöl Margit: A dologi kiadások a fenntartási költségeket tartalmazzák. 

 

Dr. Mádi Csaba: A város működése biztosítottnak látszik. Két kockázati elemet lát, egyik a 400 millióra 

becsült telek eladás, a másik a hitel engedélye. A kockázatok nem csökkenthetők, még forráselvonással 

sem. Talán még soha nem szorult az Önkormányzat ekkora hitelfelvételre. A jövőben további hitelfelvételre 

vagy állami segítségre lesz szükség. A felújításra tetemes 9összeg került elkülönítésre. Az állam részéről miért 

nincs gyorsabb hajlandóság a hitelfelvétel miatt.  

 

Pásztor Béla: Az ingatlan értékesítés jelenleg 240 millió forint, bevételt jelent, és ez reális terv mivel a város 6 

milliárd forintnyi területtel rendelkezik. 

 

Dr. Mádi Csaba: A város összes fejlesztését a testület támogatja. 

 

Szalontai Boldizsár: A finanszírozási bevételeket az Önkormányzat hitelből kívánja finanszírozni. 

 

Pásztor Béla: 1,1 milliárd forint a jövő héten visszautalásra kerül.  

 

Dr. Mádi Csaba: Reménykedik, hogy a hitelfevételi kormányengedélyt megkapja az Önkormányzat. 

 



Nagy István: Ebben a költségvetésben is van olyan tétel, ami nem városi feladat lenne.  

 

Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

31/2015.(III.11.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Veresegyház Város Önkormányzat 2015. évi költségvetésének 

elfogadása című előterjesztést elfogadta és javasolja a 

képviselő testületnek elfogadásra. 

Határidő: 2015.03.11. 

 Felelős: Nagy István elnök 

 

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonság Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

11/2015.(IIl.11.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Veresegyház Város Önkormányzat 

2015. évi költségvetésének elfogadása című előterjesztést 

elfogadta és javasolja a képviselő testületnek elfogadásra. 

Határidő: 2015.03.11. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök  

 

Dr. Marik György: Szavazásra kéri a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagjait. 

 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

5/2015.(IIl.11.) sz. Szociális és Egészségügyi Bizottság határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Szociális és 

Egészségügyi Bizottsága a Veresegyház Város Önkormányzat 

2015. évi költségvetésének elfogadása című előterjesztést 

elfogadta és javasolja a képviselő testületnek elfogadásra. 

Határidő: 2015.03.11. 

 Felelős: Dr. Marik György elnök  

 

Szénás Zsoltné: Szavazásra kéri a Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság tagjait. 

 

A Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal egyhangúan elfogadta az 

előterjesztést és meghozta az alábbi határozatot: 

 

7/2015.(IIl.11.) sz. Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság 

határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Művelődési, Ifjúsági, 

Informatikai és Sport Bizottság a Veresegyház Város 

Önkormányzat 2015. évi költségvetésének elfogadása című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra. 

Határidő: 2015.03.11. 

 Felelős: Szénás Zsoltné elnök  

 

 

 

 



Több hozzászólás nem lévén az elnökök köszönik a részvételt, és ülést 18:05-kor bezárták. 

 

 

Szénás Zsoltné Nagy István 

                elnök                                    elnök   

           

 

 

Tóth Sándor        Dr. Marik György 

      elnök                                            elnök 

 

 

Brummel Nikoletta 

jegyzőkönyv-vezető 

 

 

Kmf. 


